

CHINA
中国

Tour Code:
G1.17 NKWL

6天DAYS 5晚NIGHTS

山水甲天下之
桂林

Scenic Guilin Tour

全程无购物站 NO SHOPPING STOP

行程 精粹
HIGHLIGHT

- 📍 **龙胜龙脊梯田**
Longsheng Longji Rice Terraces
- 📍 **荔江湾景区** (筏龙舟+天官岩)
包含神龙玻璃桥+凤凰玻璃观光台
LiJiang Bay Scenic Area (Dragon Boat + Tiangongyan)
include glass bridge + Phoenix Observation
- 📍 **南溪山公园**
Nanxi Mountain Park
- 📍 **象鼻山**
Elephant Trunk Hills
- 📍 **3晚桂林市中心的5★星级酒店**
3 nights stay Local 5★ Hotel

特选 **膳食**
Special Cuisine



阳朔啤酒鱼
Yangshuo Beer Fish



芋头风味
Taro Flavor



龙脊风味
Longji Flavor



万达海鲜自助餐
Wanda Seafood Buffet



Travel With You Sdn Bhd (1322185-K |KPK/LN: 9917)

Stellar Suites, SS-10-02, Jalan Puteri 4/7, Bandar Puteri, 47100 Puchong Selangor Darul Ehsan.

☎ 013- 288 3003 🌐 www.travelwithyou.my ✉ info@travelwithyou.my

6天5晚

山水甲天下之桂林



Tour Code: G1.17 NKWL

1 吉隆坡 ✈️ 桂林

(-/午/晚)

📍 桂林榕杉湖景区

是一个水体相连的连心湖。外观【日月双塔】它是世界上最高的铜塔和世界上最高的中塔，也是夜景重要的景色之一；外观【古南门·大榕树·九曲桥·黄庭坚系处和唐景崧故居】。

📍 东西巷

是桂林市一个集旅游、民俗、文化、购物、餐饮、休闲、娱乐为一体的综合型商业街区。

📍 逍遥楼

唐代桂林城之东城楼。

2 桂林 🚌 龙胜 🚌 桂林

(早/午/晚)

📍 龙胜龙脊梯田

距梯田分布在海拔300至1100米之间，从山脚盘绕到山顶，小山如螺，大山似塔，层层叠叠，高低错落。从高处望去，梯田的优美曲线一条条、一根根、或平行或交叉，蜿蜒如春螺、拔岚似云塔，显示了动人心魄的曲线美。其线条行云流水，潇洒柔畅；其规模磅礴壮观，气势恢弘，有“梯田世界之冠”的美誉。

📍 黄洛瑶寨 (不含表演)

位于龙脊景区境内，是龙脊十三寨中唯一的瑶族村寨，居住着清一色的红瑶族。自古红瑶妇女有储长发的传统习惯，全村60户人家中，头发长达一米以上的有60名，最长的达1.7米，她们的长发都是盘在头上的。获得“吉尼斯群体长发之最”，号称天下第一长发村。

3 桂林 🚌 阳朔

(早/午/晚)

📍 阳朔西街

位于县城中心，全长 517 米，宽 8 米，大理石路面，呈弯曲的 S 形，房屋建筑古色古香，地方特色浓厚。荟萃各种旅游纪念品、小吃于街市。其充满了异国情调的夜景更是风情万种，风俗浓欲，别有一番浪漫情怀。

📍 兴坪古镇

古老的安静的小镇，保留着旧年代的石板小巷，白墙乌瓦，清代古戏台等。

📍 船游漓江

大河背风光、元宝山、黄布倒影、九马画山等让您感受“舟行碧波上，人在画中游”的意境；与人民币20元的背景图案打卡拍照。

📍 阳朔篝火晚会

4 阳朔

(早/午/晚)

📍 车游月亮山 + 十里画廊田园风光

途中乘车远观月亮山，欣赏沿途十里画廊秀美的田园风光。

📍 荔江湾景区 (天宫岩 + 划龙舟)

荔江湾有“水中水·山中山·桂林山水第一湾”的美誉，同时我们也会游览天宫岩有“洞中九寨”之称，岩洞内因特殊的地质结构断层岩而形成世所罕见。随后我们会登上神龙玻璃桥+凤凰观景台-俯瞰荔浦群峰，尽收眼底，一览众山。

5 阳朔 🚌 桂林

(早/午/晚)

📍 象鼻山

于訾洲公园观赏 桂林的象征『象鼻山』，因山形酷似一头大象饮水而得名。

📍 南溪山公园

是广西桂林八景之一。

📍 漓江大瀑布

拥有高 45 米、长 72 米的人工大瀑布---【漓江大瀑布】已列入上海大世界基尼斯世界记录；大瀑布底层的音乐喷泉和整个大瀑布一起构成了宏伟、壮丽的九天银河景观，恍惚置身于一个奇幻世界。

📍 正阳路步行街

📍 少数民族村寨

6 桂林 ✈️ 吉隆坡

(早/-/-)

📍 早餐后，送往机场。

自费项目
印象刘三姐或千古情

RMB 250/人

保证自费项目
山水间秀+竹筏漂流+伏波山+
夜车游四湖+赠送桂林夜景

RM 298/人

6 DAYS 5 NIGHTS Scenic Guilin Tour

Tour Code: G1.17 NKWL



- 1 Kuala Lumpur ✈️ Guilin** (-/L/D)
- 📍 **Guilin Rongshanhu Scenic Area** Sun and Moon Twin Tower is located in Shan Lake. The Sun Tower is the world's tallest bronze tower while the Moon Tower is an azure stone tower. Meanwhile, Banyan Lake is more popular and has a number of attractions around its shores, including pavilions, statues, the quaint "Twin Bridge", the ancient south gate and 800-years old Bayan tree after which the lake takes its name.
 - 📍 **East and West Alley** It's a multi-commercial lane for folklore, culture, shopping, dining, leisure, entertainment and etc.
 - 📍 **Yanyu Xiao Yao** The East Tower of Guilin City in Tang Dynasty.
- 2 Guilin 🚌 Longsheng 🚌 Guilin** (B/L/D)
- 📍 **Longsheng Longji Rice Terraces** the Longsheng Rice Terraces, also called the Longji Rice Terraces. The terraced fields are built along the slope winding from the riverside up to the mountain top, between 300 to 1100 meters above sea level. A coiling terrace line that starts from the mountain foot up to the mountain top divides the mountain into layers of water in spring, layers of green rice shoots in summer, layers of rice in fall, and layers of frost in winter. Longji terraced Rice Fields received their name because the rice terraces resemble a dragon's scales, while the summit of the mountain range looks like the backbone of the dragon.
 - 📍 **Huangluo Yao Village**
(Exclude show) with a mere population of 60 families, Huangluo Yao offers picturesque views of its lush surrounds. The village's most famous trait, however, is the long, pitch-black hair of the women, who are famous for having Rapunzel-like long hair
- 3 Guilin 🚌 Yangshuo** (B/L/D)
- 📍 **Yangshuo West Street** Located at the center of Yangshuo County, West Street is the oldest and busiest street in Yangshuo, with a length of about 500 meters and a width of about 8 meters.
 - 📍 **Xingping Ancient Town** As the essence of Guilin's landscape, Xingping is divided into eight scenic areas, including Natural Mountain and Water Scenic Area, etc
 - 📍 **Cruise on Li River** The Li River Scenery is the one of the world's most beautiful scenery. The best way to appreciate the beautiful scenery of a river is to take a cruise and take a photo with the background pattern of the 20 yuan Chinese currency note.
 - 📍 **Yangshuo Campfire Party**
- 4 Yangshuo** (B/L/D)
- 📍 **Lijiang Bay Scenic Area** take a boat ride to observe the fishing eagles and experience dragon boat paddling. Also, will visit Tiangongyan - Known as the "Nine Villages in a Cave", the cave is formed by unique geological structures of fault rocks, Then we'll board Dragon glass bridge + Phoenix Observation deck - Overlooking the peaks of Lipu, everything is in sight, and all the mountains are presented before your eyes.
 - 📍 **Shi-Li Gallery + Moon Mountain** On the way to Lipu, car view Moon Mountain and enjoy the beautiful view Natural Gallery of Ten Miles
- 5 Yangshuo 🚌 Guilin** (B/L/D)
- 📍 **Elephant Trunk Hill** Scend to observatory deck and well enjoy the beauty of the trunk hill. The mountain is named whose shape is just like a huge elephant drinking water from the river, it has become the symbol of Guilin City
 - 📍 **Nanxi Mountain Park** It is one of the eight scenic spots in Guilin, Guangxi
 - 📍 **Night view of Lijiang Hotel Waterfall** The biggest artificial waterfall in the World (as cited in the Guinness Book of Records).□
 - 📍 **Zhengyang Shopping Street**
 - 📍 **Ethnic Minority Village**
- 6 Guilin ✈️ Kuala Lumpur** (B/-/-)
- 📍 **After breakfast, transfer to airport for your flight depart home**

Optional tour
Impress Liusanjie or Romance Show Performance

RMB 250/person

Compulsory tour
Shanshuijian Show, Bamboo Rafting, Fubo Mountain ,
Coach Tour Two River Four Lake, Guilin Night Scene

RM 298/person



附带条约

1. 行程表所列出的航班资料、交通、行程、酒店住宿及膳食安排，将可能因不同的出发日期而有所变动，恕可能不及时通知。若报名后行程表有所变动，本社将另行个别通知。
2. 行程、膳食及住宿的先后次序，将以当地接待社安排为准。
3. 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小，但若巴士行李舱放置空间不足时，或会遇上行李箱得放置在车厢的可能，所以一人一座位为前提。
4. 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解，务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排，但将以最终确认为准。
5. 因季节性的气温转变，多数酒店及餐厅都以中央空调来控制室内温度，空调设定为时段或是无空调提供，如遇此状况敬请见谅。团体房型及等级分配，由当地酒店排房为准，非本社所能掌控。
6. 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
7. 本社对旅客的任何费用损失不承担任何责任，有光保障范围及承保条款，请参阅保单。
8. 若遇上特殊情况或其他不可抗拒之因素如天气不佳导致海陆交通延误或取消，错过住宿，膳食及景点观光等等，本社保留放弃或更改景点的权力，以免耽误下一个景点的观光时间，并无任何代替景点。
9. 若旅客决定离团，所有的费用恕不退还。
10. 行程表附上的照片仅供参考。
11. 为确保消费者权益，详情请参阅单据背页之基本条规细节。
12. 旅客所持有的国际护照或任何旅游证件需拥有至少6个月的有效期间。旅客需于有效期内返回本国。
13. 2岁-11岁属于儿童，12岁及以上皆属于成人。

TERMS & CONDITION

1. Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stted in the brochure are subject without prior notice. Any changes after booking shall be advised accordingly.
2. The sequence of otinerary, meal and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator.
3. Tour bues are arranged based on group size. Every pasenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it shall be reserved for baggage storage.
4. Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
5. Due to the seasonal change in temperature and weather, most hotels and restaurants have a central control system to regulate the indoor temperature for the comfort of tour members and the system cannot be adjusted by the tour members.
6. The room type nad category allocated shall depend on the hotel's room availability and arrangement, and is not predetermined by the Company.
7. Purchase of travel insurance is highly advisable. The Company shall not liable for any losses or personal expenses incurred by the tour members during the tour. Kindly refer to the insurance policy for the terms of coverage.
8. Due to the adverse weather conditions, traffic congestion, and other unforeseen circumstances, the Company reserves the rights to rearrange, change or abandon the tr itinerary without prior notice and there shall not be any reimbursement.
9. For passengers who wish to deviate from tour, no refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour.
10. The images shown in tour itinerary are only for indicative.
11. For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard term and conditions.
12. An international passport r other recognized travel documents which should be valid for at least 6 months from the date of return to country of origin.
13. 2-11 years old categorize as child; 12 years old and above are categorize as adult.

DEPARTURE DATE 出发日期	AIRLINE 所用航空	TOUR FARE 团费	VISA FEE 签证费	TRAVEL INSURANCE 旅游保险	REMARKS 备注